
Rundt 9 av 10 tilfeller av hudkreft i Norge skyldes for mye soling ute og i
solarium. All bruk av solarium er kreftfremkallende, og det finnes ingen
trygg, nedre grense for hvor mye solarium du kan ta.

Siden 2012 har det vært 18-årsgrense for å ta solarium i Norge.
Forskning viser nemlig at kreftrisikoen er høyest for dem som starter
med solarium i ung alder. De som startet med solarium tidlig fikk også
diagnosen føflekkreft tidligere enn de som ikke hadde brukt solarium.

I denne episoden møter du Inger-Lill Bjerke som alltid har vært glad i å
sole seg og har tatt mye solarium. For tre år siden fikk hun diagnosen
malignt melanom (føflekkreft). Hva tenker hun i dag om de som fortsatt
tar solarium?

Du får også høre fagdirektør Lill Tove Nilsen i DSA forklare hvorfor vi
fraråder all bruk av solarium, og hvordan solariumsbransjen følges opp.
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https://www.buzzsprout.com/1800421/10875202-solarium-det-finnes-ingen-trygg-nedre-grense

